
Verslag bestuursvergadering woensdag 24 mei 2023, 14 uur 

1. Opening   
Emmy opent om 14.05 de vergadering. 

 
2. Mededelingen en ingekomen stukken:  

• Bestuurswijzigingen gemeld bij KvK en UBO; melding dat alles verwerkt is. Ans en 
Kees zijn als lid aangemeld. Kees heeft van de Rabobank ook een UBO-formulier 
ontvangen. Moet dit nu ook ingevuld worden? We hebben bij KvK ook al het UBO-
formulier ingevuld, dus lijkt ons niet nodig. Kees stuurt formulier naar Annemiek.  

• Rabo clubsupport: binnenkort start deze actie weer (29 mei); komt waarschijnlijk bij 
Ad binnen; voor 11 juli aangeven of me meedoen.  

• Lettie gebruikt nu ook hagacantare@gmail.com; wie doet wat?  
Annemiek pakt het nu weer over; na de zomer taken verdelen; 

 
3. Notulen bestuursvergaderingen van 15 april 2023 
Vastgesteld  
 
4. Verslag en evaluatie ALV 25 april 
Omdat het verslag nog niet verspreid is, evalueren we even uit het hoofd. 
Algemene indruk: goede opkomst, positieve sfeer, actieve houding van de meeste leden. 
Wat wel opviel: aantal nieuwe leden gaf aan het moeilijk te vinden om opgenomen te worden 
in de groep. Om dit op te lossen is de groep gastvrouwen uitgebreid, zodat nieuwe leden wat 
beter opgevangen worden. Daarnaast zal de nieuwe activiteitencommissie kijken hoe de 
verbinding vergroot kan worden. 
 
Ander punt dat is besproken: de contributieverhoging. Op de agenda die is rondgestuurd stond 
nog dat het bestuur een contributieverhoging wilde voorleggen aan de leden. Maar vlak voor de 
vergadering gaf Ad aan dat dit eigenlijk niet nodig is; we zijn financieel nog steeds gezond, 
ondanks dat we vorig jaar hebben ingeteerd op ons “spaargeld”. Bovendien is de huur voor de 
Duinoordschool lager dan de Maranthakerk, dus daar geven we minder aan uit. Kortom, 
contributieverhoging is voorlopig van de baan. 
  
5. Overdracht penningmeesterschap; planning, taken pm; financiële bijdrage door 

projectzangers afspreken  

- Overdracht penningmeesterschap: 
Kees en Robert zijn bij Ad geweest om afspraken te maken over overdracht. Kees zal 
formeel per 1/9 het penningmeesterschap overnemen, maar Ad blijft nog wel tot eind van 
het jaar “op de achtergrond” beschikbaar. 

De subsidie voor het kerstconcert is de deur uit; daarnaast is er een begroting voor het 
concert gemaakt. Wat hierbij opviel: de hoge kosten voor de 4 solisten; er is uitgegaan van 
200 kaarten à 15 euro.  
Er is een tekort van 4.000, - euro; dit moet gedekt worden uit de subsidie.  

- Financiële bijdrage projectzangers: 
Projectzangers die per september starten gaan 50 euro betalen.  

- Nieuwe leden Milldred en Gerard Bouwmeester: mogen 3 keer gratis meedoen, daarna 
betalen. Per 1 juni lid 
 

6. Repetitieruimte: verloopt alles naar wens? 
• Voorstel aanschaf set vleugelwielen voor in de aula (rijdt makkelijker en veiliger) -

> hoeft niet meer, heeft Danny al geregeld  
• Barcommissie; stoelenzetters, deurbeleid, sleutel fietsenhok  

Bardienst: loopt goed, Joke is prima coördinator; pinapparaat loopt goed. Kastruimte moet 
wel beter georganiseerd worden. Emmy zal Christiaan vragen om linker keukenkastje vrij 
te maken en een paar planken in de grote kast.  
 



Deurbeleid: Ans vindt het prima om bij de deur te zitten; we leggen daar in het vervolg ook 
de presentielijst neer. Annemiek zorgt ervoor dat bijgewerkte lijst tijdig bij Ans komt, zodat 
zij de lijst kan uitprinten.  
Sleutel fietsenhok: Annette Hinloopen neemt taak heel serieus; wacht totdat laatste fiets 
uit het fietsenhok is gehaald. Is eigenlijk niet nodig, iemand van het bestuur moet toch als 
laatste vertrekken om alarm erop te zetten en af te sluiten. Dan kan hij/zij ook het 
fietsenhok nog even afsluiten, zodat Annette op tijd naar huis kan.   
 

7. Activiteiten komende periode: geen repetitie in school 20 juni, invulling 4 juli  
Aan de activiteitencommissie is gevraagd om iets te organiseren voor 4 juli. Commissie is 
hier mee bezig; zo is er bijv. een voorstel van Elisabeth om te naar museum Beelden aan 
zee en daarna eten bij strandtent; andere suggestie: eten in Wokrestaurant in het 
Westbroekpark.  
 
N.B.: inmiddels is de datum van de laatste avond voor de zomerstop veranderd, is nu 27 
juni.  
  

8. Stemtesten en afspraken met (nieuwe) leden; afwezigheid bij repetities en 
gebruik livestream (controle nodig?) 

- Afspraken over afwezigheid repetities:  
Volgens het huishoudelijk reglement bepaalt het bestuur hoeveel absentie toegestaan is. 
We spreken af dat vanaf september max 3 repetities gemist mogen worden, daarna is het 
aan Danny om te beoordelen of iemand kan meedoen met het concert.  
 

9. Afspraken over inzet van Julia (oefenfiles, begeleiding van repetities) 
- Oefenfiles: Alleen de Concluding Hymn Nativitiy ontbreekt nog; 
- Begeleiding van repetities: aantal leden hadden voorgesteld om Julia wat vaker in te zetten 

om Danny te ontlasten. Dit lijkt voorlopig niet nodig, Danny speelt de sterren van de 
hemel. Dus geen extra inzet van Julia; tegen de tijd dat het concert nadert zullen we haar 
weer vragen om wat vaker te komen.  

- Aflossing huurkoopovereenkomst 
Overzicht maken waarop bijgehouden kan worden wanneer ze een repetitie heeft begeleid.  

 
10. Kerstconcert 2023:  
- datum 23-12, locatie Lutherse Kerk,  
- programma Bethlehem en The Nativity 
- bezetting: Aarnoud de Groen orgel, solisten Merel van Geest, Patrick Pranger, Nick van 

Kuipers, Ago Verdonschot -> contracten nog maken; 
- Begroting: is gemaakt door Ad/Kees; subsidie is aangevraagd; 
- Evt. extra uitvoering in de Bethlehemkerk? 
 
Afgesproken wordt om de verdere organisatie bij de nieuwe concertcommissie neer te leggen. 
Vanaf augustus concertcommissie bij elkaar roepen om adhv checklist de organisatie over te 
nemen. -> actie LL  

 
11. Website en PR:  
- Annemiek heeft van bijna iedereen nieuwe foto’s gemaakt, die staan op de site.  
- PR: net als vorig jaar kunnen we weer deelnemen aan Strandwalmarkt in Rijswijk. Gaan we 

doen, was gezellig vorig jaar. En gratis! 
- Uitmarkt Den Haag: geen stand, maar evt flyers uitdelen  
- PR-commissie: de commissie bestaat nu uit 3 personen (Robert, Mary en Marian Musch). 

Robert is trekker; evt iemand erbij vragen? 

12. Meerjarenplanning : resultaat zoomoverleg Verdi 2025 (11  mei 2023) 
Kees en Emmy zaten bij het laatste overleg. In het eerste overleg was afgesproken dat de 4 
koren (COV Soli Deo Gloria – Sliedrecht / Toonkunstkoor Zeist / ACOV Aalsmeer en wij) een 
aantal zaken zouden onderzoeken, zoals locatie met mogelijk 500 zitplaatsen, 
subsidiemogelijkheden enz. Alleen wij hadden ons huiswerk gedaan. Emmy heeft contact gehad 
met Amare, World Forum en de Grote Kerk.  



Aalsmeer en Sliedrecht hebben niet echt een grote ruimte (wel sporthallen waar ze nooit 
hebben gezongen, dus geen idee hoe de akoestiek daar is.).  
Toonkunst Zeist heeft wel eens opgetreden in Vredenburg.  
Al met al lijkt het erop dat Aalsmeer afhaakt, blijven 3 koren over.  
Financieel blijft het een gok; die subsidie is echt hard nodig.  
Uitzoeken: Cultuurschakel -> wil die bijdragen? Wordt waarschijnlijk lastig, omdat het 
merendeel niet Haags is (voorwaarde voor subsidie).   
 
Volgend overleg is 13 juli; Lettie zal daaraan deelnemen. 
 
13.   Rondvraag en sluiting; 
Ans: hoe zit het met het vervolg/opvolging van de acties vanuit Rabotraject?  
We spreken af dat er een overzichtje gemaakt wordt van de acties, die we in de volgende 
vergadering kunnen bespreken.  
 
 
Volgende vergadering: 
Woensdag 30 augustus 14 uur bij Emmy  

 
 
 


